MBA精选教材·英文影印版

PEARSON

A FRAMEWORK FOR MARKETING MANAGEMENT

[第4版]

营销管理架构

Philip Kotler Kevin Lane Keller



MBA精选教材·英文影印版

A FRAMEWORK FOR MARKETING MANAGEMENT

[第4版]

营销管理架构

Philip Kotler 〔美〕 Kevin Lane Keller



北京市版权局著作权合同登记号 图字:01-2009-7100

图书在版编目(CIP)数据

营销管理架构:第4版:英文/(美)科特勒(Kotler, P.)等著. 一影印本. 一北京:北京大学出版社,2012.10

(MBA 精选教材·英文影印版)

ISBN 978 - 7 - 301 - 21243 - 1

I. ①营··· Ⅱ. ①科··· Ⅲ. ①市场营销学-研究生-教材-英文 Ⅳ. ①F713.50

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2012)第 219792 号

Original edition, entitled A FRAMEWORK FOR MARKETING MANAGEMENT 4th Edition, 0-13-602660-5 by PHILIP KOTLER, KEVIN LANE KELLER, published by Pearson Education, Inc., publishing as Prentice Hall. Copyright © 2009.

All rights reserved. No part of this book may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording or by any information storage retrieval system, without permission from Pearson Education, Inc.

本书原版书名为《营销管理架构》(第 4 版),作者科特勒、凯勒,书号 0-13-602660-5,由培生教育出版集团 2009 年出版。

版权所有,盗印必究。未经培生教育出版集团授权,不得以任何形式、任何途径,生产、传播和复制本书的任何部分。

China edition published by PEARSON EDUCATION ASIA LTD., and PEKING UNIVERSITY PRESS Copyright © 2012.

This edition is manufactured in the People's Republic of China and is authorized for sale only in the People's Republic of China excluding Hong Kong, Macao SARs and Taiwan.

本书英文影印版由北京大学出版社和培生教育亚洲有限公司 2012 年出版发行。

此版本在中华人民共和国境内生产,被授权在中华人民共和国境内(不包括中国香港、澳门特别行政区及中国台湾地区)销售。

书 名: 营销管理架构(第4版)

著作责任者:〔美〕hilip Kotler Kevin Lane Keller 著

责任编辑:仙 妍

标准书号: ISBN 978-7-301-21243-1/F·3338

出版发行:北京大学出版社

地 址:北京市海淀区成府路 205 号 100871

网 址: http://www.pup.cn 电子信箱:em@pup.pku.edu.cn

电 话: 邮购部 62752015 发行部 62750672 编辑部 62752926 出版部 62754962

印 刷 者:北京鑫海金澳胶印有限公司

经 销 者:新华书店

850 毫米×1168 毫米 16 开本 25 印张 487 千字 2012 年 10 月第 1 版 2012 年 10 月第 1 次印刷

印 数:0001-5000 册

定 价: 49.00元

未经许可,不得以任何方式复制或抄袭本书之部分或全部内容。

版权所有,侵权必究

举报电话: 010-62752024 电子邮箱: fd@pup. pku. edu. cn

学术委员会

委员 (按姓氏笔画排序):

主 任: 厉以宁

副主任:张维迎

于鸿君 王立彦 王建国 王其文 朱善利 刘 力 邹恒甫 张国有

陆正飞 周春生 林君秀 武常岐

徐信忠 梁钧平 梁鸿飞 徐淑英

涂 平 符 丹 曹凤岐

・院长寄语・

北京大学光华管理学院秉承北大悠久的人文传统、深邃的学术思想和深厚的文化底蕴,经过多年努力,目前已经站在中国经济发展与企业管理研究的前列,以向社会提供具有国际水准的管理教育为已任,并致力于帮助国有企业、混合所有制企业和民营企业实现经营管理的现代化,以适应经济全球化趋势。

光华 MBA 项目旨在为那些有才华的学员提供国际水准的管理教育,为工商界培养熟悉现代管理理念、原理和技巧的高级经营管理人才,使我们的 MBA 项目成为企业发展壮大之源,为学员创造迅速成长和充分发挥优势的条件和机会。

为了适应现代人才需求模式和建立中国的一流商学院,同时也为了配合北大 MBA 教育工作的展开,光华管理学院与北京大学出版社联合推出本套《MBA 精选教材·英文影印版》,并向国内各兄弟院校及工商界人士推荐本套丛书。相信我们这些尝试将会得到社会的支持。而社会对我们的支持,一定会使光华 MBA 项目越办越好,越办越有特色。

北京大学光华管理学院名誉院长 / 考 小寿

出版者序言

自 2001 年 12 月加入世界贸易组织以来,中国进一步加强了与世界各国的政治、经济、文化各方面的交流与合作,这一切都注定中国将在未来世界经济发展中书写重要的一笔。

然而,中国经济的发展正面临着前所未有的人才考验,在许多领域都面临着人才匮乏的问题,特别是了解国际贸易规则、能够适应国际竞争需要的国际管理人才,更是中国在未来国际竞争中取胜的决定性因素。因此,制定和实施人才战略,培养大批优秀人才,是我们在新一轮国际竞争中赢得主动的关键。

工商管理硕士(MBA)1910 年首创于美国哈佛大学,随后 MBA 教育历经百年风雨不断完善,取得了令世人瞩目的成绩。如今,美国 MBA 教育已经为世界企业界所熟知,得到社会的广泛承认和高度评价。MBA 教育在我国虽起步较晚,但在过去十余年里,我国的 MBA 教育事业发展非常迅速,也取得了相当显著的成绩。

目前,国内的 MBA 教育市场呈现一片繁荣景象,但繁荣的背后却隐藏着种种亟待解决的问题。其中一个就是教材的问题。目前,国内市场上国外引进版教材在一定程度上还存在新旧好坏参差不齐的现象,这就需要读者在使用引进版教材时进行仔细的甄别。

北京大学出版社推出的《MBA 精选教材·英文影印版》弥补了国内 MBA 教材市场的缺憾,给国内 MBA 教材市场注入了一股新鲜的血液。全套丛书基本覆盖了北京大学 MBA 的主修课程,包括:管理学、营销学、战略管理、管理信息系统、运作管理、人力资源管理、商务沟通、国际金融、金融管理、决策分析、货币银行学、会计学等。另外,在十几门主课的基础上又增加了几门高级选修课程,包括:国际会计学、组织行为学、投资学、商务学、财务报表解析、管理会计、管理沟通、商业伦理学、企业家精神等。

本套丛书的筛选大体上本着以下几点原则: (1) 出"新"。克服以往教材知识陈旧、落后的弊端,大部分教材都与国外原版书同步出版。(2) 出"好"。本套丛书收入了美国哈佛大学、斯坦福大学、麻省理工学院等著名院校所采用的教材,如《管理学》、《营销管理架构》、《管理信息系统》、《人力资源管理》、《财务会计》、《管理会计》、《面向管理的数量分析》等;本套丛书还收入了著名学术界宗师包括斯蒂芬·罗宾斯(《管理学基础》)、菲利普·科特勒(《营销管理架构》)、查尔斯·霍恩格伦(《财务会计》)等人的学术巨著。(3) 出"精"。大多数教材都是再版多次,经过不断的修改和完善而成的。

本套《MBA 精选教材·英文影印版》集合了美国经济学界和管理学界各个学科领域专家的权威巨著,该丛书经过北京大学光华管理学院及其他著名高校知名学者的精心选编,包括了大量精深的理论指导和丰富的教学案例,真正称得上是一套优中选精的 MBA 教材。

致谢

本套教材是我社与国外一流专业出版公司合作出版的,是从大量外版教材中选出的最优秀的一部分。在选书的过程中我们得到了很多专家学者的支持和帮助,可以说每一本书都经过处于教学一线的专家、学者们的精心审定,北京大学出版社英文影印版教材的顺利出版离不开他们

的无私帮助,在此,我们对审读并对本套图书提出过宝贵意见的老师们表示衷心的感谢,他们是: 北京大学光华管理学院:符国群、李东、梁钧平、陆正飞、王建国、王其文、杨岳全、于鸿君、张国有、张圣平、张志学、朱善利

中央财经大学会计系: 孟焰

本套丛书的顺利出版还得到了培生教育出版集团(Pearson Education)北京办事处的大力支持,对他们的付出我们也致以深深的谢意。

教 辅 材 料 说 明

教材,顾名思义教学之材料,它和普通的书籍有一个很大的区别,就是必须"方便教师教学"。所以,好的教材更需有完备的教学辅助材料相匹配,且每一本教材都要有教辅材料,只有配备了齐全的辅助材料才能称其为完整的教材。《MBA 精选教材·英文影印版》系北京大学出版社获全球最大的教育出版集团——美国培生教育出版集团(Pearson Education)独家授权之英文影印版本。培生教育出版集团旗下的国际知名教育图书出版公司 Prentice Hall/Addison Wesley/Longman 出版的高品质的经济管理类出版物,已成为全美乃至全球高校采用率最高的教材,享誉全球教育界、工商界。我社在选择此套教材的过程中,尽量选择了教辅材料齐全的教材,这些教辅材料包括:教学指导用书、教学提纲、测试题、解答题、课堂演示文稿等,以书、幻灯片、CD、CD-ROM等形式出现。同时,这些材料还可通过访问培生教育出版集团的相关网址:http://www.prenhall.com、http://www.pearsoned.com、http://www.aw.com免费下载。

欲获得相关教辅材料的教师烦请填写每本书后面所附的《教学支持说明》,以确保此教辅材料仅为教师获得。

出版声明

本套丛书是对国外原版教材的直接影印,由于各个国家政治、经济、文化背景的不同,原书中出版者和作者所持观点及结论尚需商榷,请广大读者在阅读过程中加以认真分析和鉴别。我们希望本套丛书的出版能够促进中外文化学术交流,推进国内经济与管理专业的教学,为中国经济走向世界作出一份贡献。

我们欢迎所有关心中国 MBA 教育的专家学者对我们的工作进行指导,欢迎每一位读者给我们提出宝贵的意见和建议。

北京大学出版社 经济与管理图书事业部 2006 年 1 月



适用对象

本书适用于 MBA 以及本科生和研究生的营销管理和营销战略课程,也可用作企业管理人员的培训教材和参考书。

内容简介

本书是营销学大师科特勒所著的最畅销教材《营销管理》(第13版)的精缩版。全书由七部分组成:第1部分是了解营销管理;第2部分是与顾客相联系;第3部分是塑造强大的品牌;第4部分是打造市场供应品;第5部分是提供价值;第6部分是传播价值;第7部分是实现成功的长期增长。

作者简介

菲利普·科特勒,西北大学凯洛格管理学院终身教授,被誉为"现代营销之父"。凯文·莱恩·凯勒,达特茅斯大学塔克商学院营销学教授。

本书特色

本书是营销学大师科特勒所著的最畅销教材《营销管理》(第 13 版)的精缩版,对当今营销管理实践作出了权威性介绍,而且篇幅适中,教师在授课过程中可以根据需要自行加入案例、模拟和项目练习,本书与其以前版本一样,旨在帮助公司、社会团体和个人调整自身的营销战略和管理以适应 21 世纪的营销现状。

本版更新

- 新主题——本版强调创新的作用以及技术发展对营销的影响。
- 新思想——本书加入相关学术研究取得的新概念和新思想。
- 新案例——本书加入大量现实生活中的最新案例。

教辅资源

- 教师手册
- 教学用 PPT
- 试题库
- 试卷生成软件

上述教辅资源教师可通过填写并邮寄本书后的《教学支持说明》免费获取。

Preface

Framework for Marketing Management is a concise paperback adapted from Philip Kotler and Kevin Lane Keller's number-one text, Marketing Management, Thirteenth Edition. Its streamlined approach will appeal to those professors who want an authoritative account of current marketing management practices and theory plus a text that is short enough to allow the incorporation of outside cases, simulations, and projects. Like previous editions, A Framework for Marketing Management, Fourth Edition is dedicated to helping companies, groups, and individuals adapt their marketing strategies and management to the marketplace of the twenty-first century.

FEATURES OF THE FOURTH EDITION

Major Themes

Building on the broad theme of holistic marketing, this new edition explores the vital role of creativity and innovation in successful marketing. Other major themes include customer value creation, marketing ethics and social responsibility, and marketing accountability. Another key theme is the impact of technology on contemporary marketing, driving developments as diverse as podcasts and marketing dashboards. And in updating every chapter, we have incorporated the latest concepts and ideas drawn from recent academic research studies.

Major Features

This edition is filled with numerous real-world examples of marketing management in action at a wide variety of companies, from Amazon.com to Zara.

- Marketing Management at . . . chapter-openers examine the challenges and opportunities faced by marketers of all kinds of goods and services, from health care (Mayo Clinic) and entertainment (ESPN) to coffee (Starbucks) and consumer electronics (Royal Philips).
- Breakthrough Marketing boxes highlight the innovative and insightful marketing accomplishments of such well-known businesses as IKEA, Nike, UPS, Ideo, Tesco, GE, eBay, Ocean Spray, Samsung, and Yahoo!
- Marketing Skills boxes discuss how marketers can develop skills they need to succeed in today's marketing environment, such as spotting trends (Chapter 3); finding new product ideas (Chapter 10); and starting a buzz fire (Chapter 17).

THE TEACHING AND LEARNING PACKAGE

Marketing Management Cases

Through Prentice Hall Custom Business, instructors can create Custom Coursepacks or CustomCaseBooks for each course. Resources include top-tier cases from Darden, Harvard, Ivey, NACRA, and Thunderbird, plus full access to a database of articles. For details on how to order these value-priced packages, contact your local rep or visit the Prentice Hall Custom Business Web site at www.prenhall.com/custombusiness. To aid in your case selection, we have provided the following list of cases from our custom business Web site:

9-583-151	National Chemical Corp.: Tiger-Tread	Richard N. Cardozo	General Marketing	Harvard Business School Publishing
9-396-264	Virtual Vineyards	Jeffrey F. Rayport, Alvin J. Silk, Thomas A. Gerace, Lisa R. Klein	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-593-064	Colgate-Palmolive Co.: The Precision Toothbrush	John A. Quelch, Nathalie Laidler	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-504-009	XM Satellite Radio (A)	David B. Godes, Elie Ofek	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-501-021	Freeport Studio	Rajiv Lal, James B. Weber	Market Research	Harvard Business School Publishing
9-501-002	Omnitel Pronto Italia	Rajiv Lal, Carin-Isabel Knoop, Suma Raju	Market Research	Harvard Business School Publishing
9-593-082	Bayerische Motoren Werke AG (BMW)	Robert J. Dolan	Market Research	Harvard Business School Publishing
9-703-516	Ice-Fili	Michael G. Rukstad, Sasha Mattu, Asya Petinova	Market Research	Harvard Business School Publishing
9-599-113	The Coop: Market Research	Ruth Bolton, Youngme Moon	Market Research	Harvard Business School Publishing
9-500-024	The Brita Products Co	John Deighton	Customer Retention	Harvard Business School Publishing
9-501-050	Customer Value Measurement at Nortel Networks—Optical Networks Division	Das Narayandas	Customer Retention	Harvard Business School Publishing
9-582-026	CIBA-GEIGY Agricultural Division	Benson P. Shapiro, Anne T. Pigneri, Roy H. Schoeman	Consumer Marketing	Harvard Business School Publishing
9-595-035	Nestle Refrigerated Foods: Contadina Pasta & Pizza (A)	V. Kasturi Rangan, Marie Bell	Consumer Marketing	Harvard Business School Publishing
9-500-052	Webvan: Groceries on the Internet	John Deighton, Kayla Bakshi	Consumer Marketing	Harvard Business School Publishing
9A99A009	Augat Electronics, Inc.	Adrian Ryans	Business-to-Business Marketing	Ivey
9-500-041	VerticalNet (www.verticalnet.com)	Das Narayandas	Business-to-Business Marketing	Harvard Business School Publishing
9-598-056	L'Oreal of Paris: Bringing "Class to Mass" with Plenitude	Robert J. Dolan	Market Segmentation	Harvard Business School Publishing
9-594-001	American Airlines' Value Pricing (A)	Alvin J. Silk, Steven C. Michael	Market Segmentation	Harvard Business School Publishing
9-596-036	Land Rover North America, Inc.	Susan Fournier	Brands	Harvard Business School Publishing
9-591-133	Barco Projection Systems (A): Worldwide Niche Marketing	Rowland T. Moriarty Jr., Krista McQuade	Product Lines	Harvard Business School Publishing
9-594-074	Planet Reebok (A)	John A. Quelch, Jamie Harper	Advertising	Harvard Business School Publishing
2069	Mountain Man Brewing Company: Bringing the Brand to Light	Heide Abelli	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-500-024	The Brita Products Co.	John Deighton	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-582-103	Sealed Air Corp.	Robert J. Dolan	Market Positioning	Harvard Business School Publishing
9-594-023	Mary Kay Cosmetics: Asian Market Entry	John A. Quelch, Nathalie Laidler	Market Positioning	Harvard Business School Publishing
9-596-076	Dewar's (A): Brand Repositioning in the 1990s	Alvin J. Silk, Lisa R. Klein	Brands	Harvard Business School Publishing
2086	Saxonville Sausage	Kate Moore	Product Positioning	Harvard Business School Publishing
9-593-064	Colgate-Palmolive Co.: The Precision Toothbrush	John A. Quelch, Nathalie Laidler	Product Positioning	Harvard Business School Publishing

xviii Preface

Market .				
9-500-070	Priceline.com: Name Your Own Price	Robert J. Dolan	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
SAW007	TiVo: Changing the Face of Television	Mohanbir Sawhney	Product Positioning	Kellogg
9-592-035	Calyx and Corolla	Walter J. Salmon, David Wylie	Services Management	Harvard Business School Publishing
9-388-064	ServiceMaster Industries, Inc.	James L. Heskett	Services Management	Harvard Business School Publishing
9-597-063	Computron, Inc 1996	John A. Quelch	Pricing Strategy	Harvard Business School Publishing
M284A	Value Pricing at Procter & Gamble	Rajiv Lal, Mitchell Kristofferson	Pricing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-598-109	FreeMarkets Online	V. Kasturi Rangan	Pricing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-575-060	Southwest Airlines (A)	Christopher H. Lovelock	Pricing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-595-001	RCI Master Distributor: The Evolution of Supplier Relationships	V. Kasturi Rangan	Distribution Channels	Harvard Business School Publishing
9-500-015	Autobytel.com	Youngme Moon	Distribution Channels	Harvard Business School Publishing
9-800-305	Staples.com	Joanna Jacobson, Thomas Eisenmann, Gillian Morris	Distribution Channels	Harvard Business School Publishing
9-503-004	GolfLogix: Measuring the Game of Golf	John T. Gourville, Jerry N. Conover	Strategic Planning	Harvard Business School Publishing
9-799-158	Matching Dell	Jan W. Rivkin, Michael E. Porter	Strategic Planning	Harvard Business School Publishing
9-593-094	MathSoft, Inc. (A)	V. Kasturi Rangan, Gordon Swartz	Strategic Planning	Harvard Business School Publishing
9-585-019	Suave (C)	Mark S. Albion	Marketing Communications	Harvard Business School Publishing
2066	MedNet.com Confronts 'Click-Through' Competition	Allegra Young	Marketing Communications	Harvard Business School Publishing
9-594-051	Northern Telecom (A): Greenwich Investment Proposal (Condensed)	Robert J. Dolan	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
9-593-104	Northern Telecom (B): The Norstar Launch	Robert J. Dolan	Marketing Strategy	Harvard Business School Publishing
UVA-M-0340	Reagan-Bush '84 (A)	John Norton	Marketing Strategy	Darden
9-584-012	Milford Industries (A)	Benson P. Shapiro, Robert J. Dolan	Marketing Communications	Harvard Business School Publishing
9-584-013	Milford Industries (B)	Benson P. Shapiro, Robert J. Dolan	Marketing Communications	Harvard Business School Publishing
9-504-009	XM Satellite Radio (A)	David B. Godes, Elie Ofek	International Markets	Harvard Business School Publishing
9-598-150	Biopure Corp.	John T. Gourville	International Markets	Harvard Business School Publishing
9-595-026	Citibank: Launching the Credit Card in Asia-Pacific (A)	V. Kasturi Rangan	International Markets	Harvard Business School Publishing
9A99A016	Rougemont Fruit Nectar: Distributing in China	Tom Gleave, Paul Beamish	International Markets	Ivey
9-505-056	Unilever in India: Hindustan Lever's Project Shakti—Marketing FMCG to the Rural Consumer	V. Kasturi Rangan, Rohithari Rajan	International Markets	Harvard Business School Publishing

Instructor's Manual

This component contains chapter overviews and teaching objectives, plus suggested lecture outlines—providing structure for class discussions around key issues. A listing of key contemporary articles is included, along with synopses and ideas for class/course utilization of the materials. Harvard case analyses are also provided, integrating the current topic areas.

Test Item File

The Test Item File includes more than 70 questions per chapter, consisting of multiple-choice, true/false, essay, and mini-cases. Page references and suggested answers are provided for each question. Prentice-Hall's TestGen test-generating software is also available (online only) for this edition and is easily customizable for individual needs.

PowerPoint Basic

This simple presentation consists of basic outlines and key points from each chapter. No animation or forms of rich media are integrated, which makes the total file size manageable and easier to share online or via email.

PowerPoint Media Rich

This presentation includes basic outlines and key points from each chapter, plus art from the text, discussion questions, and Web links.

Marketing Management Video Gallery

Make your classroom "newsworthy." Using today's popular newsmagazine format, students are taken on location and behind closed doors. Each news story profiles a well-known company leading the way in its industry. Highlighting various companies, the issue-focused footage includes interviews with top executives and objective reporting by real news anchors, industry research analysts, and marketing and advertising experts. A video guide, including synopses and discussion questions, is available. The video library is offered on DVD, and instructors can choose to have it shrink-wrapped with this text.

Companion Web Site

The companion Web site, available at www.prenhall.com/kotler, offers students valuable resources, including two quizzes per chapter. The Concept Check Quiz is to be administered prior to reviewing the chapter, in order to assess students' initial understanding. The Concept Challenge Quiz is to be administered after studying the chapter, allowing students to determine the areas they need to review further. Also featured is the text glossary, as well as a link to Case Pilot. Case Pilot is a one-of-a-kind interactive tool that helps students develop the fundamentals of case study analysis. Three sample cases from the high-technology, service, and consumer-product sectors enable students to write problem statements, identify key marketing issues, perform SWOT analysis, and develop solutions.

Instructor's Resource Center (IRC)

The IRC is available online at www.prenhall.com/kotler, where instructors can access an array of teaching materials, consisting of the Instructor's Manual, Test Item File, TestGen, Video Guide, and Basic PowerPoint slides. These materials are also available on CD-ROM (except TestGen), where the Media Rich PowerPoint slides and an Image Library can be found as well.

The Marketing Plan Handbook, 3rd edition with Marketing Plan Pro

Marketing Plan Pro is a highly rated commercial software program that guides students through the entire marketing plan process. The software is totally interactive



and features ten sample marketing plans, step-by-step guides, and customizable charts. Customize your marketing plan to fit your marketing needs by following easy-to-use plan wizards. Follow the clearly outlined steps from strategy to implementation. Click to print, and your text, spreadsheet, and charts come together to create a powerful marketing plan. The new *The Marketing Plan Handbook*, by Marian Burk Wood, supplements the in-text marketing plan material with an in-depth guide to what student marketers really need to know. A structured learning process leads to a complete and actionable marketing plan. Also included are timely, real-world examples that illustrate key points, sample marketing plans, and Internet resources. The Handbook and Marketing Plan Pro software are available as value-pack items at a discounted price. Contact your local Prentice Hall representative for more information.

We've partnered for you.

Texts from Prentice Hall. Simulations from Interpretive. Value for your students.

When you adopt a Prentice Hall textbook packaged *with* an Interpretive simulation, each new textbook purchased will contain an access code that will give you immediate access to your simulation online from Interpretive.

To ensure your students receive textbooks that contain access codes, make sure your bookstore orders the appropriate value-package ISBN. Your local Prentice Hall representative will be happy to assist.

INTERPRETIVE SIMULATIONS AT-A-GLANCE

PharmaSim

Predominantly used in: Marketing Management, Brand Management, and Marketing Strategy.

Take the role of a Brand Manager in the over-the-counter cold medicine market.

This leading marketing management online simulation drives home the Four P's of Marketing: Pricing, Promotion, Product, and Place (distribution), while introducing students to the concepts of brand equity and marketing planning for multiple product lines.

In PharmaSim, students take the role of a Brand Manager in the over-the-counter pharmaceutical industry and manage 'Allround,' the leading multi-symptom cold medicine. Over the course of up to 10 simulated periods, students may reformulate their brand, introduce a line extension, and launch a new product. PharmaSim is modeled from a brand management perspective, but the issues raised apply to marketers in any industry.

SIMULATIONS FOR MARKETING COURSES Let Interpretive PharmaSim Country Manage administer a Simulation package for your next class We take care of for You all the logistics SUSCESSED COURSES SBUGESTED COURSES SHEERSTED COURSES SUGGESTED COURSES: SNEGESTED COURSES. - We create a custom website for your · Marketing Marketing strategy - international - Marketing principles - Intermediate level · latroduction to Marketing marketing International business class - We answer all student technical Brand management marketine courses Marketing principles simulation questions - Great choice for Other advanced Courses with intenso classroom, distance, and online courses marketing courses tional perspectives. · Works especially well for large classes liske the rell of a brand man - tise a sparket-principal A manufacturer of Develop a sound Introduce the aP's at a busic ager in the ever-the-counter strategy to surrigate the consumer products is understanding of the You focus on teaching cold medicine industry. fast-paced automobile determined to expend into 4Fs of marketing. We do the rest Latin American markets. insigning. StratSim Marketing demonstrates the impact the Hoss Fs of marketing. the modes of market leading marketing management on capes at a beau book sometimes Photocoline, but facuum on the roles of p of imadening decrease in faculting as the river of prior, corry, regres segmentation and presents the other horsessand were targeting, and the Four P's remplated to be applicable for produce, promotion and place. Web strughthorourd use to a marketing presciples cascasgement of a portfolio of of the business. Teams We've partnered brands, integrated marketing EXERCIT CONSCIONS REQUIRED Establish an international or intermediate level marketing analysis and documents in an and BuB experimention chisi. Students develop a based on market attractions and one Brazil, Chile, Mexico, basic level understanding of chariciets with incremedianies NewShoes provides an Pers, and Venezuela engaging inseractive expe market segmenarion, multiple compositions Students consumers and channel Co-authored with Larry channels, intermedianes and for an increduction to Frack of the University of Patrobaugh and Maron Rods promotional consent. Co-authored with Harbso Sports of Trace the opportunity to unifor advanced marketing progress through marketing pracciples class. Co-authored research each majors much of the University of South Western New England College. with James Helgeson, Willham Terpening and Michael Unic of Thomas Kinnear of the es conspiret soules in. University of Michigan perceptual mapping. Gorszaga Uzuwerszy and streeps towary, Co-authored with Thomas Kunnew of the University Lterpretive simulations of Michigan www.interpretive.com

StratSim

Predominantly used in: Marketing Strategy, Marketing Management, and other advanced marketing courses.

Use a market-oriented strategy to navigate the fast-paced automobile industry.

This competitive marketing strategy simulation allows teams to target consumer segments and B2B opportunities based on market attractiveness and core competencies. Students have the opportunity to utilize advanced marketing research techniques such as conjoint analysis, perceptual mapping, and concept testing to enhance their understanding of the environment and consumers.

StratSimMarketing also highlights the importance of integrated decisionmaking by demonstrating the impact of marketing decisions on other functional areas of the business such as operations and finance.

ACKNOWLEDGMENTS

This edition of A Framework for Marketing Management bears the imprint of many people who have contributed to the previous edition of this text and to Marketing Management, Thirteenth Edition. We are sincerely grateful to Marian Burk Wood for

her development and editorial work. Many thanks also to the professional editorial and production teams at Prentice Hall. We gratefully acknowledge the many reviewers who helped shape this book over the years.

John H. Antil, University of Delaware Bill Archer, Northern Arizona University Timothy W. Aurand, Northern Illinois University Ruth Clottey, Barry University Jeff Conant, Texas A&M University Mike Dailey, University of Texas, Arlington Brian Engelland, Mississippi State University Brian Gibbs, Vanderbilt University Thomas Gruca, University of Iowa Mark Houston, University of Missouri, Columbia Nicole Howatt, University of Central Florida Gopal Iyer, Florida Atlantic University Jack Kasulis, University of Oklahoma Susan Keaveney, University of Colorado, Denver Bob Kent, University of Delaware Robert Kuchta, Lehigh University Jack K. H. Lee, City University of New York Baruch College Ning Li, University of Delaware Steven Lysonski, Marquette University Naomi Mandel, Arizona State University

Denny McCorkle, Southwest Missouri State University James McCullough, Washington State University Ron Michaels, University of Central Florida George R. Milne, University of Massachusetts, Amherst Marian Chapman Moore, Duke University Steve Nowlis, Arizona State University Louis Nzegwu, University of Wisconsin, Platteville K. Padmanabhan, University of Michigan, Dearborn Mary Anne Raymond, Clemson University William Robinson, Purdue University Carol A. Scott, University of California at Los Angeles Stanley F. Slater, Colorado State University Robert Spekman, University of Virginia Edwin Stafford, Utah State University Vernon Stauble, California State Polytechnic Mike Swenson, Brigham Young University Kimberly A. Taylor, Florida International University Bronis J. Verhage, Georgia State University

Philip Kotler

S. C. Johnson & Son Distinguished Professor of International Marketing Kellogg School of Management Northwestern University Evanston, Illinois

Ajay K. Manrai, University of Delaware

Kevin Lane Keller

E.B. Osborn Professor of Marketing Tuck School of Business Dartmouth College Hanover, New Hampshire

20	09984	Money, Banking and Financial Markets	货币、银行与金融市场	第1版	Stephen G. Cecchetti/著	65.00 元
21	09767	Takeovers, Restructuring and Corporate Governance	接管、重组与公司治理	第4版	J. Fred Weston 等/著	69.00 元
22	13206	Bank Management	银行管理	第6版	Timothy W. Koch 等/著	66.00 元
23	10933	International Corporate Finance	国际财务管理	第8版	Jeff Madura/著	69.00 元
24	13204	Financial Markets and Institutions	金融市场和金融机构	第7版	Jeff Madura/著	78.00 元
25	05966	International Finance	国际金融	第2版	Ephraim Clark/著	66.00 元
26	05967	Fundamentals of Investment Appraisal	投资评估基础	第1版	Steve Lumby 等/著	28.00 元
27	05965	Principles of Finance	金融学原理 (含 CD-ROM)	第2版	Scott Besley 等/著	82.00 元
28	05973	Corporate Finance: A Focused Approach	公司财务: 一种关注方法	第1版	Michael C. Ehrhardt 等/著	72.00 元
29	10916	Risk Management and Insurance	风险管理和保险	第12版	James S. Trieschmann 等/著	65.00 元
30	05963	Fixed Income Markets and Their Derivatives	固定收入证券市场及其衍生 产品	第2版	Suresh M. Sundaresan/著	72.00 元

会计学精选教材 · 英文影印版

	书号	英文书名	中文书名	版次	编著者	定价
31	13200	Financial Accounting: Concepts & Applications	财务会计:概念与应用	第 10 版	W. Steve Albrecht 等/著	75.00 元
32	13201	Management Accounting: Concepts & Applications	管理会计:概念与应用	第 10 版	W. Steve Albrecht 等/著	55.00 元
33	13202	Financial Accounting: A Reporting and Analysis Perspective	财务会计: 报告与分析	第7版	Earl K. Stice 等/著	85.00 元
34	12309	Financial Statement Analysis and Security Valuation	财务报表分析与证券价值评 估	第3版	Stephen H. Penman/著	69.00 元
35	12310	Accounting for Decision Making and Control	决策与控制会计	第5版	Jerold L. Zimmerman/著	69.00 元
36	05956	Corporate Financial Accounting	公司财务会计	第7版	Carl S. Warren 等/著	75.00 元
37	05416	International Accounting	国际会计学	第4版	Frederick D. S. Choi 等/著	50.00 元
38	05952	Intermediate Accounting: Management Decisions and Financial Accounting Reports	中级会计: 管理决策和财务会计报表	第1版	Stephen P. Baginski 等/著	64.00 元
39	05958	Accounting Information Systems: A Business Process Approach	会计信息系统: 商务过程方法	第1版	Frederick L. Jones 等/著	74.00 元
40	05957	Management Accounting	管理会计	第6版	Don R. Hansen 等/著	86.00 元
41	05959	Business Combinations & International Accounting	企业并购与国际会计	第1版	Hartwell C. Herring III/著	36.00 元
42	05960	Auditing: Concepts for a Changing Environment	审计学: 变化环境中的概念	第3版	Larry E. Rittenberg 等/著	90.00 元

营销学精选教材 · 英文影印版

	书号	英文书名	中文书名	版次	编著者	定价
43	13205	Services Marketing: Concepts, Strategies, & Cases	服务营销精要: 概念、战略与案例	第3版	K. Douglas Hoffman 等/著	63.00 元
44	13203	Basic Marketing Research	营销调研基础	第6版	Gilbert A. Churchill, Jr. 等/著	66.00 元
45	12305	Selling Today: Creating Customer Value	销售学:创造顾客价值	第 10 版	Gerald L. Manning, Barry L. Reece/著	52.00 元
46	11213	Analysis for Marketing Planning	营销策划分析	第6版	Donald R. Lehmann 等/著	32.00 元
47	09654	Market-based Management: Strate- gies for Growing Customer Value and Profitability	营销管理: 提升顾客价值和利润增长的 战略	第4版	Roger J. Best/著	48.00 元

48	09655	Customer Equity Management	顾客资产管理	第1版	Roland T. Rust 等/著	55.00 元
49	09662	Business Market Management: Undertstanding, Creating and Delivering Value	组织市场管理: 理解、创造和传递价值	第2版	James C. Anderson 等/著	45.00 元
50	10013	Marketing Strategy: A Decision Focused Approach	营销战略: 以决策为导向的方法	第5版	Orville C. Walker, Jr. 等/著	38.00 元
51	05971	Marketing	市场营销学 (含 CD-ROM)	第6版	Charles W. Lamb Jr. 等/著	80.00 元
52	10983	Principles of Marketing	市场营销学	第12版	Louis E. Boone 等/著	66.00 元
53	11108	Advertising, Promotion, & Supplemental Aspects of Integrated Marketing Communication	整合营销传播: 广告、促销与拓展	第7版	Terence A. Shimp/著	62.00 元
54	11251	Sales Management: Analysis and Decision Making	销售管理: 分析与决策	第6版	Thomas N. Ingram 等/著	42.00 元
55	11212	Marketing Research: Methodological Foundations	营销调研:方法论基础	第9版	Gilbert A. Churchill , Jr. 等/著	68.00 元

人力资源管理精选教材 · 英文影印版

	书号	英文书名	中文书名	版次	编著者	定价		
56	08536	Human Relations in Organizations: Applications and Skill Building	组织中的人际关系: 技能与应用	第6版	Robert N. Lussier/著	58.00 元		
57	08131	Managerial Communication: Strategies and Applications	管理沟通: 策略与应用	第3版	Geraldine E. Hynes/著	38.00 元		
58	07408	Human Resource Management	人力资源管理	第10版	Robert L. Mathis 等/著	60.00 元		
59	07407	Organizational Behavior	组织行为学	第10版	Don Hellriegel 等/著	48.00 元		

国际商务精选教材 ・ 英文影印版

	书号	英文书名	中文书名	版次	编著者	定价
60	14176	International Business	国际商务	第4版	John J. Wild 等/著	49.00 元
61	12886	International Marketing	国际营销	第8版	Michael R. Czinkota 等/著	65.00 元
62	06522	Fundamentals of International Business	国际商务基础	第1版	Michael R. Czinkota 等/著	45.00 元
63	11674	International Economics: A Policy Approach	国际经济学: 一种政策方法	第10版	Mordechai E. Kreinin/著	38.00 元
64	06521	International Accounting: A User Perspective	国际会计: 使用者视角	第2版	Shahrokh M. Saudagaran/著	26.00 元

MBA 精选教材 · 英文影印版

	书号	英文书名	中文书名	版次	编著者	定价
65	12838	Quantitative Analysis for Management	面向管理的数量分析	第9版	Barry Render 等/著	65.00元
66	12675	The Economics of Money, Banking, and Financial Markets	货币、银行和金融市场经济学	第7版	Frederic S. Mishkin/著	75.00 元
67	11221	Analysis for Financial Management	财务管理分析	第8版	Higgins/著	42.00 元
68	21243	A Framework for Marketing Management	营销管理架构	第4版	Philip Kotler/著	49.00 元
69	05424	Excellence in Business Communication	卓越的商务沟通	第6版	John V. Thill 等/著	60.00 元
70	20916	Understanding Financial Statements	财务报表解析	第9版	Lyn M. Fraser 等/著	38.00 元
71	10620	Principles of Operations Management	运作管理原理	第6版	Jay Heizer 等/著	72.00 元
72	05429	Introduction to Financial Accounting and Cisco Report Package	财务会计	第8版	Charles T. Horngren 等/著	75.00 元
73	12303	Introduction to Management Accounting	管理会计	第13版	Charles T. Horngren 等/著	79.00 元